
CONTENTS

Pedagogy and Psychology

- Eskandary M., Nouvruzi M.** Teaching Grammar in Russian as a Foreign Language in Iran: Problems and Solutions..... 5
- Khachaturova K.R.** Development of Creative Potential of Secondary School Pupils in Natural-Science Subjects..... 9
- Yarchak I.L.** Interactive Technology of Teaching Business English to Undergraduate Students..... 15

Philosophy, Sociology and Cultorology

- Nikiforova O.A., Tarando E.E.** Economic-Sociological Approach to the Analysis of the Labor/Consumption Ratio in Social Development..... 19
- Flügel L., Voronkova O.V.** Development of the University System as a Cultural Phenomenon..... 24

Economic Sciences

- Kuprava E.G.** Development of South Korean Chaebols: Case Study of Hyundai 28

СОДЕРЖАНИЕ

Педагогика и психология

- Искандари М., Новрузи М.** Обучение грамматике русского языка на занятиях по РКИ в Иране: проблемы и пути их решения 5
- Хачатурова К.Р.** Основы развития творческого потенциала учащихся основной школы на уроках естественнонаучного цикла..... 9
- Ярчак И.Л.** Технология интерактивного обучения бакалавров деловому общению на иностранном языке 15

Философия, социология и культурология

- Никифорова О.А., Тарандо Е.Е.** Об эконом-социологическом подходе к анализу соотношения меры труда и потребления в социальном развитии 19
- Флюгель Л., Воронкова О.В.** Особенности развития университетской системы как культурного феномена 24

Экономические науки

- Куправа Е.Г.** Развитие южнокорейских чеболей на примере Hyundai 28